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Protokoll nr 3/2008
Mötesdatum: Upplands Väsby 2008-04-25
Närvarande: Freddy Kjellström, Thommy Sundell, Sven-Olof Pettersson, Gunnar Petersson, Uno
Olsson, Carina Adolfsson, och Owe Karlsson.
Anmält förhinder: Mats Henningsson.

§ 79               Mötets öppnande
Hälsade ordförande Freddy Kjellström välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 80               Val av justeringsman
Valdes Carina Adolfsson att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.

§ 81               Föredragningslistans godkännande
Godkände mötet föredragningslistan.

§ 82               Information
Ordförande informerade om förestående exteriördomarkonferens 30 – 31 augusti i Norge på de norska
stövarraserna. Gav information att Norsk Harehundsklubb inbjuder till svenskt exteriördomardeltagande.
Utställningsansvarig bereder för representation av exteriördomare från SvStK .
Informerade även om att en inbjudan till Nordiska Mästerskapet i Norge, 21 – 22 november 2008 har
inkommit. Arrangerande klubb är Romerike Harehundklubb belägen norr om Osloregionen.
Delgav styrelsen information om att även rasföreningarna i Norge också befinner sig i en pågående
integrationsprocess med Norsk Harehundklubbers Förbund.
Ordföranden har fått inbjudan att delta vid Luzernerringens årsmöte liksom vid Hamiltonföreningens
årsmöte.
Informerar även om rasföreningarna haft överläggningar om integrationsprocessen där de kollektivt
enats om ett gemensamt ändringsförslag av de typstadgar för rasföreningar/SKK.

Gav medlemsansvarig/webbansvarig  information om pågående värvningskampanj som upphör 15 maj.
Konstaterar dock att endast fåtalet lokalklubbar arbetat för kampanjen. Påtalar även att enstaka
lokalklubb upptar oproportionerligt för stort utrymme med egen hemsida på servern.

Regelansvarig informerade om sitt deltagande vid Jägarförbundet/SKK-JhK seminariedagar med
jakthundsklubbarna i Öster-Malma. Ur programmet bl.a. utsättning av vilt – provverksamhet,
hundanvändning vid vildsvinsjakt, eftersök på björn etc.

Vid den avslutande diskussionen önskades från enstaka deltagare att rådjursjakten med drivande hund
borde få påbörjas redan 1 september. Gav därför Uno Olsson seminariet information om jaktpolitiska
diskussioner om stövarens vara eller icke vara i början av 1950-talet. Att man då överenskommit om att
september månad skulle vara fri från rådjursdrivande hundar p g a den präglingsperiod som är
nödvändig för att få den unga stövaren rådjursren.

Informerade vice ordförande Thommy Sundell om förestående möte med planeringsgrupp inför
exteriördomarkonferensen 2009. Vice ordförande har även deltagit i kurs för avelsråd, steg 1. Vice
ordföranden kritiskt till att huvuddelen av RAS (Rasspecifika avelsstrategier) fokuserar primärt på
hälsoläget men oerhört litet på rasernas funktion och resultat – d v s rasernas jaktliga egenskaper.

§ 83               Föregående protokoll
Styrelsen genomgick protokoll nr 2/2008 varefter styrelsen beslutade att lägga protokollet till
handlingarna.

§ 84               Avtal Jaktjournalen        
Tog styrelsen del av upprättat avtal mellan ordförande Freddy Kjellström och Jaktjournalen för en
avtalstid av 3 år. Styrelsen konfirmerade avtalet.

§ 85               Avelsråd
Efter förslag från ordföranden finner styrelsen behov av ytterligare avelsråd för hamiltonrasen för att
dels öka tillgänglighet och service mot medlemmarna, dels för att uppnå ökad geografisk spridning.
Även ett ytterligare avelsråd för Luzerner (övriga raser) bör tillsättas. Beslutade styrelsen att tillskriva
rasföreningarna om styrelsens önskemål.

§ 86               Jaktprovsanvisningar
Regelansvarige föreslog att även tillföra precisering av 3 och 5 poäng i Jaktprovsanvisningarnas olika
moment. Thommy Sundell föreslog att rävprov moment ”upptag” preciseras enligt
utbildningskompendiet. Beslutade styrelsen att besluta i enlighet med regelansvariges och
rävansvariges förslag.

§ 87               Tolkning Jaktprovsregler
Förelåg inkommen skrivelse att medlemskap i SvStk ej är nödvändig för boende i Sverige ifall
medlemskap finns i en FCI-organisation. Konstaterar och beslutade styrelsen att för person boende i
Sverige är medlemskap i SvStk obligatoriskt för att starta på jaktprov. Finner också styrelsen att texten i
Jaktprovsregler varit likartad senaste 15 åren. Sekreteraren får i uppdrag att besvara skrivelsen i
enlighet med beslut.

§ 88               Avelskurs steg 1
Har SKK/AK meddelat om ny kurs avel steg 1 den 11 – 12 oktober 2008. Beslutade styrelsen tillskriva
rasföreningar om möjlighet till utbildning av avelsråd.

§ 89               Inkomst. och utgiftstat för 2009 – 2010

Fastställde styrelsen inkomst- och utgiftsstat att biläggas i fullmäktigehandlingarna som styrelsens
förslag inför kommande Stövarfullmäktige.
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förslag inför kommande Stövarfullmäktige.

§ 90               Verksamhetsberättelsen 2007
Efter gjorda justeringar och kompletteringar fastställdes verksamhetsberättelsen för 2007 att biläggas i
fullmäktigehandlingarna.

§ 91               J-H StK, förtjänsttecken
Beslutade styrelsen att tilldela medlemmar i lokalklubben SvStKs förtjänstmärke för förtjänstfullt arbete.

§ 92               J-H StK, motion stadgar.
Efter konsultation med ordförande i SKK/FK om möjligheter till förändring i stadgarna beslutade
styrelsen att föreslå Stövarfullmäktige att tillstyrka lokalklubbens motion beträffande ändring i stadgar.

§ 93               Räv-SM
Anmälde regelansvarig ansökan av Gotlands StK att arrangera kommande Räv-SM 2009-02-14. Biföll
styrelsen med tacksamhet lokalklubbens ansökan.        

§ 94               Distrikt 4, Synpunkter § 8, tappt 60 minuter (dödtappt)
Tog styrelsen del av distrikts 4 synpunkter samt ändringsförslag. Regelansvarige Sven-Olof Pettersson
delgav styrelsen förslag om utvärdering som utgår till lokalklubbarna. Utvärderingsresultatet bör först
sammanställas och redovisas.

§ 95               Distrikt 2, skrivelse
Med anledning av beslut § 6/2008 och § 69/2008 begär ingående lokalklubbar i distrikt 2 att styrelsen
ändrar beslut till att varje distrikt självständigt beslutar om RR innan DM eller ej. Beslutade styrelsen att
vice ordförande tillskriver distrikt 2 att styrelsen ej fattar beslut i motionen RR utan att det är
stövarfullmäktige som är beslutsfattare, men att styrelsen har valt att tillstyrka motionen (VblStks motion
- rr).

§ 96               Pasavski Gonic
Styrelsen tog del av inkommen skrivelse där ägare till Pasavski Gonic önskar att rasen kommer att ingå
under SvStK. Stövaren skall enligt skrivelsen användas till vildsvinsjakt. Styrelsen betonar, att
stövarraser som skall ingå i SvStK skall endast användas för jakt efter hare och räv. Förelåg även från
SKK/FK förfrågan i samma ärende. Begäran och SKK/FKs förfrågan avslogs av styrelsen.

§ 97               Svenska Schillerstövarföreningen
Meddelar rasföreningen att dess styrelse är positiv till en kommande anslutning till SvStK. Definitivt
beslut i rasföreningen kommer att fattas vid dess årsstämma.
Noterade SvStKs styrelse föreningens avsikt och lade ärendet till handlingarna.

§ 98               Stadgeändringsförslag, motionstid
Beroende på den alltför korta behandlingstid och tid för delgivning till lokalklubbar/(rasföreningar) inför
årsmöten och ej möjliggöra delgivning i  medlemsbok nr 1 av inkomna motioner, beslutade styrelsen att
föreslå Stövarfullmäktige om stadgeändring i SvStKs stadgar § 7 mom 7 motioner och ärenden, att
mening
…”avlämnas till styrelsen senast 15 januari det år ordinarie fullmäktige hålles”
ändras till att

…”avlämnas till styrelsen senast 1 november året före ordinarie fullmäktige hålles”

§ 99               SvStK, bordlagt ärende ”ungdomsjakt”                    Bilaga 1
Vice ordförande och medlemsansvarige redovisade sin beredning i ärende protokoll 2 § 73. Förslaget
redogör för principiella riktlinjer för framtida ungdomsverksamhet. Styrelsen beslutade att anta
beredningsförslaget.

§ 100             Rasföreningar, gemensamt ändringsförslag av SKK-stadgar rasklubb
Tog styrelsen del av inlämnat förslag samt beslutade om vissa korrigeringar i rasklubbarnas förslag i
SKK-anpassade stadgar för rasklubb.

§ 101             Nästa styrelsemöte
Beslutade styrelsen om kommande styrelsemöte 2008-06-05 i Upplands - Väsby

§ 102             Mötets avslutande
Tackade ordförande Freddy Kjellström mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat.

 /Uno Olsson/
Sekreterare

/Freddy Kjellström/                                                        /Carina Adolfsson/

Ordförande                                                                                  Justerare

      

 

      

Bilaga 1
Förslag till kompletterande anvisningar för Ungdomsjakten.

      

 Vid senaste styrelsemötet uppdrogs till undertecknade att närmare bereda det av Joakim
Martinsson mfl insända förslaget om ungdomsjakt under kommande höst. Styrelsen ansåg att
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ungdomsjakt är ett prioriterat och strategiskt område, samtidigt måste all subvention  från en
styrelse göras med  klara riktlinjer, ha ett mervärde för Stövarklubben och vara framåtsyftande.
Vidare blir ett sådant beslut prejudicerande varför formerna för en vidare satsning på
ungdomsjakten måste klargöras inför beslutet.

Vi har på goda grunder konstaterat att Stövarklubben måste attrahera fler ungdomar och att
arrangera ungdomsjakter redan är ett etablerat sätt som varit framgångsrikt. Styrelsen har under
rådande mandatperiod dessutom redan subventionerat lokalklubbar som äskat medel för att
arrangera just ungdomsjakter. Undertecknade får mot den bakgrunden föreslå följande
kompletterande anvisningar, för av styrelsen subventionerade ungdomsjakter, rent principiellt.

För att styrelsen skall bifalla en framställan om subvention för ungdomsjakt skall det föreligga
ett program som anger att det föreligger ett utbildningsvärde i ungdomsjakten i form av teoretisk
undervisning varvat med praktisk stövarjakt. Vidare skall den ledas av kända etablerade
stövarjägare som är väl insatta i Svenska stövarklubbens värdegrund, rådande jaktprovsregler
och Svensk jaktlagstiftning. Dessutom föreligger ett krav på motprestation i form ett reportage
med ord och bilder i Stövaren och gärna i någon annan jakttidning). Storleken på subventionen
måste stå i proportion till antalet ungdomar som kommer att medverka i ungdomsjakten i det
aktuella fallet. Ungdomsjakterna bör ske i samarrangemang med lokalklubb i Svenska
Stövarklubben och/eller med till Svenska stövarklubben ansluten rasförening.

Med ovanstående som riktlinjer måste således föreliggande förslag och hemställan om
ungdomsjakt kompletteras med ett program och en etablerad ledning för att den skall kunna
bifallas. Undertecknade är beredda på att ta ansvar för en sådan planering och genomförande
under en vecka i Åseletrakten. Vi ser dock gärna att majoriteten av styrelsen även medverkar om
det är möjligt att praktiskt realisera. Mot den bakgrunden föreslår vi att styrelsen beslutar bifalla
inkommen hemställan med ovanstående krav på komplettering, samt att antaga föreslagna
anvisningar för subvention av ungdomsjakter. I en framtid ser vi gärna att den nu aktuella
ungdomsjaktveckan blir en permanent företeelse där lokalklubbar och rasföreningar kan ansöka
om medverkan av intresserade ungdomar för att få en större spridning över landet.

 

Piteå och Nässjö 2008-04-18                                                                

 

Thommy Sundell                                                           Gunnar Pettersson
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